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R E P U B L I K A  H R V A T S K A 

PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 
                    GRAD RIJEKA 

 
MJESNI ODBOR  SRDOČI 
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
KLASA: 024-05/23-01/22   
URBROJ: 2170-1-03-00-23-26 
 
Rijeka,  14. 27. prosinca 2023. godine 

 
 

ZAPISNIK 
S 10. SJEDNICE VMO SRDOČI 

sjednica Vijeća MO Srdoči održana je  27.12.2023. godine, s početkom u 18 sati u prostorijama MO 
Srdoči, Miroslava Krleže 4, u Rijeci. 

Nazočni na sjednici: 

 Robert Urek, predsjednik VMO Srdoči  

 Paulo Mulac, zamjenik predsjednika VMO Srdoči 

 Goran Lončar, član VMO Srdoči 

 Željka Matković, članica VMO Srdoči 

 Serđo Bistričić, član VMO Srdoči 

 Martina Bogdanić, referentica za mjesnu samoupravu – tajnica 
 
 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO Srdoči Robert Urek. 
 
Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno.  
 

 
 
DNEVNI RED: 

 
1. Pristigli dopisi 
2. Razno 

 
 
 
 

 
AD1 
Predsjednik vijeća Robert Urek otvara raspravu po dopisima u kojima se stanovnici žale na problematiku 
novog sustava odvajanja i odvoza otpada. KD Čistoća poziva građane na podizanje kartica kojom će se 
ragistrirati broj otvaranja a time i visina naplate za otvaranje spremnika za zajedničke kontejnere 
stambenih zgrada. Za višestambene objekte većinom je predviđen od strane Čistoće smještaj  u okolišu 
zgrade. Stanari tih zgrada često se žale da u njihovom okolišu nema mjesta za smještaj kontajnera, traže 
da im se omogući bacanje u zajedničke spremnike na javnim površinama. 
Zaključak:  

 Vijeće MO Srdoči navedeno je primilo na znanje te će se svi prispjeli zahtjevi uputiti 
na očitovanje nadležnim osobama KD Čistoća 
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AD 2 
Vijećnik Bistričić predlaže da se nadležnim službama uputi prijedlog da se javna rasvjeta u drvoredu 
Miroslava Krleže planirana za 2024.god postavi zračno na sredinu prometnice tj da ne bude kao do sada 
na stupovima koji često zarastu u zelenilo. Nadležne službe hortikulture Grada Rijeke nisu sklone 
smanjivati zeleni fond zbog rasvjete. 
Zaključak:  

 Vijeće MO Srdoči navedeno je primilo na znanje, uputiti će se dopis nadležnim 
osobama 
 
 

Vijećnica Matković upućuje na to da se treba inzistirati na izgradnji kružnog toka na raskrižju Miroslava 
Krleže i Dobriše Cesarića za koji se čuju informacije da  nije u planu po novom DUP-u. Kaže da bi on 
smirio promet na ovoj ravnoj opasnoj dionici gdje se često prebrzo vozi. Također kaže da bi taj kružni 
tok ako se dobro planira mogao biti izlazni pravac za teške kamione koji se očekuju na jednom od etaža 
planiranog tržnog centra na gradilištu u Ulici Bartola Kašića, te ta velika vozila ne bi trebala prolaziti kroz 
parkiralište stambenih zgrada Bartola Kašića (u „Rupi“). 
Zaključak:  

 Vijeće MO Srdoči navedeno je primilo na znanje, uputiti će se dopis nadležnim 
osobama 

 
 
 

 
 
 
 
Sjednica je službeno završila u 21,30 sati. 
 

 

Ovaj se zapisnik sastoji od dvije (2) stranice. 
 

 

Zapisničar  
Martina Bogdanić 

                                                      
                                                    
 
 

Predsjednik VMO Srdoči 
Robert Urek 
      

 

 


